







# 喜迎新春 共賀新年

Celebrate the Chinese New Year at Grand Lisboa Hotel

新葡京酒店減邀您與親朋真摯友一起歡度佳節,展開一場別開生面的星級賀年饕餮之旅。春節期間,酒店準備了一系列賀歲禮遇及節慶活動,讓您與家人樂享吉祥如意年。

Grand Lisboa Hotel invites you to celebrate traditional Chinese New Year with the finest seasonal flavours from the three-star Michelin Chinese restaurant in Macau. The 8 promised a magical journey in time with a wide range of gournet menus and gifting options. The hotel also prepares a series of exciting festive activities that are all designed to make your Lunar New Year an auspicious and memorable one.







## 新春活動 Festive Activities

\*

**迎春接福接財神** 大年初一至年初三期間,寓意招財進寶的財神將於酒店各 處向賓客送上節日祝福,祝願萬事如意、福氣興旺。

**民間工藝活動** 傳統民間糖畫工匠將於大年初一至年初三期間在酒店大堂 為賓客即席展示令人驚歎的傳統手藝,讓賓客於一片歡樂 聲中樂享新年。

**God of Wealth** From 5 to 7 February 2019, the God of Wealth will greet guests to bestow blessings of wealth and prosperity.

**Traditional Art** Sugar Painting Specialist will demonstrate Chinese traditional arts and crafts at the hotel lobby, bringing you and your loved ones good luck for the coming year.



### 2019賀年春茗套餐

2019 Spring Dinner Menu



鴻運乳豬全體 Barbecued Suckling Pig

發財蠔豉大利

Braised Dried Oysters with Sea Moss and Pig's Tongue



百花炸釀蟹鉗 Deep-fried Crab Claws and Shrimp Mousse

山珍醬翡翠花枝帶子

Sautéed Scallops with Sliced Cuttlefish and Vegetables with Mixed Mushroom Sauce

金腿蟹肉燕窩羹

Braised Bird's Nest Soup with Crabmeat and Yunnan Ham

碧綠花菰鮑片

Braised Sliced Abalone with Black Mushroom and Seasonal Vegetable

清蒸沙巴龍躉 Steamed Giant Garoupa

鴻運當頭炸子雞 Crispy Fried Chicken

生炒臘味糯米飯

Stir-fried Glutinous Rice with Preserved Pork Meat

陳皮百合紅豆沙湯圓 Red Bean Sweet Soup with Lily Bulb, Glutinous Rice Dumplings with Tangerine Peel

> 美點映雙輝 Chinese Petits Fours

合時鮮果盤 Seasonal Fruit Platter



澳門幣8,988\*, 每席十二位 MOP 8,988\* per table of 12 persons

\*以上價目需另加壹服務費 Price is subject to 10 % service charge

中式春茗套餐每席為澳門幣8,988\*,即可享用以下遭遇: Chinese Spring Dinner package at MOP8, 988\* per table with below privileges:

- -兩小時無限暢飲汽水,橙汁及啤酒 -每席奉送餐紅酒乙瓶 -每席免收兩瓶自攜洋酒開瓶費 -奉送一張新葡京皇牌按摩護理禮券用於抽獎 -每席奉送一張價值澳門幣200元新葡京酒店精美禮餅券用於抽獎 -免費提供麻雀耍樂設施連茗茶招待 -免費提供卡拉OK設備 -免費使用全場基本音響,燈光和內置投影機及螢幕 -五小時免費自助泊車券(泊車券數量按保證席數而定)

- \*套餐需要最少六席或以上

- -2-hour free flow of soft drinks, chilled orange juice and house beer during dinner
  -Complimentary 1 bottle of house red wine per table
  -Waived corkage for 2 bottles of self-brought wines per table
  -One (1) Grand Lisboa Signature Spa Treatment gift voucher for lucky draw
  -One (1) Grand Lisboa cake coupon with a total value of MOP200 per table for lucky draw
  -Mahjong tables with Chinese tea service
  -Complimentary use of basic PA system, lighting, built-in projector and screen
  -Voucher for complimentary 5-hour self-parking (subject to guaranteed number of tables)

此優惠只適用於以現金或信用卡結帳,不能與其他優惠同時使用並視乎供應情況而定。優惠有效日期至2019年3月31日。所有 優惠項目一概不能更改或轉換其他貨品,亦不可兑換現金。如需查詢或預訂,請聯絡宴會銷售部 (853) 8803 7822 或 電郵至: banquet@grandlisboa.com.

discounts and is subject to availability. The offer is valid till 31 March, 2019. Offers are non-refundable, non-transferrable and non-exchangeable for cash. For enquiries and reservations, please contact our Banquet Sales Office at (853) 8803 7822 or via email: banquet@grandlisboa.com.

# 農曆新春賀年禮品及賀年禮品籃 CHINESE NEW YEAR DELICACIES





### 燕液椰汁年糕

### 元貝芋頭糕

### 松茸蘿蔔糕

Turnip Cake with Matsutake flavoured in Fish Broth

\*凡以現金或信用卡結帳即可享有人折優惠。 \*Enjoy 20% off discount by settling payment with cash or credit card.







# 新葡京酒店豪華新春禮品籃

Grand Lisboa Chinese New Year Deluxe Hamper

澳門幣 3,600\*

燕液椰汁年糕 Premium Cane Sugar Cake with Bird's Nest and Coconut Juice

8餐廳 X.O.山珍野菌醬 The Eight Home-made Mushroom X.O. Sauce

Signature Chili Sauce with Conpoy and Dried Shrimps in Sichuan Style

8餐廳黑椒腰果 The Eight Home-made Black Pepper Cashew Nut

溏心吉品鮑魚 - 4頭 Braised Abalone Gift Box

鮑汁海參禮盒 Sea Cucumber Gift Box



鮑汁花膠禮盒 Braised Fish Maw Gift Box

新葡京利是封禮盒 Grand Lisboa Red Packet Gift Set

盒裝朱古力24片 Chocolate Box 24pc

Taittinger不記年珍貴玫瑰香檳

Taittinger, Prestige Rosé Brut

\*凡以现金或信用卡結帳即可享有八折優惠。 \*Enjoy 20% off discount by settling payment with cash or credit card.















